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Jäsen Marjaana Torikka ehdotti 10.3.2025 pidetyssä kokouksessa 
Mäntsälän nuorisovaltuuston edistävän uimahallin rakentamista 
Mäntsälään. Nuorisovaltuuston ohjaaja lupasi selvittää uimahallin tämän 
hetkistä tilannetta. 
 
Nuorisovaltuusto on antanut lausunnon 23.5.2022 koskien 
vesiliikuntakeskusta ja sen mahdollista sijaintia. 
 

Päätösehdotus Muodostetaan työryhmä kannanoton valmisteluun. 
 
Käsittely Jäsen Marjaana Torikka vetäytyi aiheesta vedoten muualla käytyihin 

keskusteluihin uimahallin vaikutuksia koskien. 
 
Kannanoton tekemisestä äänestettiin käsiäänestyksellä. Vaihtoehdot olivat 
ei tehdä kannanottoa ja tehdään kannanotto. Äänet menivät tasan 5-5 ja 
vahvan kiinnostuksen vuoksi puheenjohtaja suostui muodostamaan 
työryhmän kannanoton valmistelua varten. Työryhmään osallistuvat 
jäsenet Hilla Salonen, Luca Tikka ja Sohvi Sassi. 
 
Jäsen Marjaana Torikka halusi nostaa kannanotossa esiin, että uimahallille 
vaihtoehtona voisi ehdottaa parempia linja-autoyhteyksiä lähialueiden 
uimahalleihin. Lisäksi hän ehdotti uimahallin sijainniksi Kapulin 
yritysaluetta, jolloin uimahallissa voitaisiin hyödyntää tulevan 
datakeskuksen hukkalämpöä. 2. varapuheenjohtaja Sisu Kuusi ehdotti 
uimahallin sijainniksi Kaunismäellä, junaradan lähellä olevaa peltoa. 
 

Päätös Muodostettiin työryhmä tekemään kannanottoa uimahallin rakentamisen 
edistämiseksi. Työryhmään kuuluvat jäsenet Sohvi Sassi, Hilla Salonen ja 
Luca Tikka. 

 


